
Oświadczenie złożone 

przez senatora Leszka Czarnobaja 

na 12. posiedzeniu Senatu 

w dniu 10 marca 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia  

Szanowny Panie Prezesie! 

W ramach działalności prowadzonego przeze mnie biura senatorskiego w Kwidzynie podczas spotkań 

z mieszkańcami z terenu Powiśla i Żuław zwrócono się do mnie z licznymi interwencjami dotyczącymi decy-

zji o likwidacji Punktu Obsługi Ubezpieczonych w Malborku. 

W związku z tym niepokojącym sygnałem zwracam się do Pana Prezesa z zapytaniem, czy istotnie pla-

nowane jest zamknięcie punktu, co wiązałoby się z poważnym utrudnieniem w dostępie mieszkańców powia-

tów malborskiego, kwidzyńskiego, sztumskiego, nowodworskiego, tczewskiego i starogardzkiego do infor-

macji na temat możliwości leczenia i uprawnień ubezpieczonych. 

Ewentualna likwidacja Punktu Obsługi Ubezpieczonych w Malborku, który miesięcznie w okresie letnim 

obsługuje do 3000 spraw, wiązałaby się z poważnymi konsekwencjami dla mieszkańców 6 powiatów, którzy 

będą zmuszeni do załatwiania swoich podstawowych spraw w Gdańsku. 

W związku z tym proszę Pana Prezesa o pozostawienie w Malborku Punktu Obsługi Ubezpieczonych, 

w celu utrzymania którego starosta powiatu malborskiego Mirosław Czapla zaproponował darmowe użycze-

nie lokalu. 

Uprzejmie proszę o odpowiedź. 

Z wyrazami szacunku 

Leszek Czarnobaj 
 


